
Referat	bestyrelsesmøde	23/4	2024	
Jeg	vil	gerne	understrege,	at	det	er	meget		
vigtigt,	at	man	deltager	på	dette	møde.	

Fremadrettet	SKAL	man	melde	afbud	i	god	tid	
	

Grundejerforeningen	Lundegaard	
Bestyrelsesmøde	

23/4	kl	19	hos	Anne-marie		
granitvej	8	

	
Fremmødte	er:	Claus,	Anne-marie	og	Jette	bau		
Ikke	fremmødte:	Finn	og	Dorthe	

	
	

• Nyt	fra	formanden:		
Legeplads.		
vi	snakker	om	nye	redskaber	til	legepladsen,	så	det	også	bliver	interesant	for	lidt	
større	børn	(5år	til	10år).	
Vi	snakkede	om,	at	grundejerne	skal	vælge	sig	i	udvalg	til	forskellige	områder.	Fx.	
Grønne	områder,	legeplads,	fest/fælles	opgaver	i	vores	område.	o.s.v	
Generalforsamling:		

Dagsorden	
Regnskab	og	dagsorden	bliver	udsendt	den	1.maj.	
Indkommende	indslag	fra	beboere.		
Er	behandlet	og	de	3	forslag	er	skrevet	på	dagsordenen	til	
gerneralforsamlingen.	
	
	

• Nyt	fra	kasserer:	vi	skal	have	fundet	en	ny	kasserer,	da	Claus	er	flyttet.	Det	er	ved	lov	at	
vi	skal	have	en	kasserer	i	vores	forening,	derfor	skal	vi	have	valgt	en	ny	eller	vi	må	
betale	os	fra	det	

	
• Nyt/forslag	fra	andre	bestyrelsesmedlemmer:	i	bestyrelsen	har	vi	også	drøftet	om	et	

nyt	firma	som	skal	stå	for	vores	grønne	områder/arealer.	Den	kontrakt	med	Væks	og	
miljø	udløber	i	2024.	

	
• Eventuelt:	
• Anne-marie	og	Claus	er	referant	på	generalforsamlingen.	
• Jette	er	Formand	og	holder	formandens	beretning.	
• Finn	er	ordstyrer	
• Vi	møder	ind	30	minutter	før	på	dagen	

	
• Næste	møde:	generalforsamlingen	d.	15.	Maj.	Kl	19	


